
Notulen Najaarsvergadering 

KNHS NH Kring zuid 9 oktober 2013 
Te Nieuw Vennep 

 

Verenigingen aanwezig: Meerse Ruiters, Haarlemmermeerruiter, Nieuwe Brug Ruiters,  Hubertus, 

van Merlen, Dijckhoeve, Bentveld, Aan de Ringvaert;, Nieuw Vennep, NHRV, R.V. Aalsmeer, 

Naaldenhof. 

Afwezig met bericht: Xanthus, RV Wennekers en de Baarshoeve 

Afwezig zonder bericht: Duin en Kruid, Funny Horse,  Hofgeestruiters, Kanaalruiters, Schoteroog, 

Troje, Variohippique, Manege de Groen Heuvel 

Bestuur aanwezig: Ton van Mourik, Hans Duijster, Ineke Vlug 

Bestuur afwezig met bericht: Sabine Mes, Marja Weverling 

 

Opening 

De voorzitter opent om 20:00 de vergadering en de aanwezigen stellen zich voor. 

 

Notulen ALV 15 mei 

Opmerkingen bij de notulen: De Haarlemmermeer Ruiters waren wel aanwezig; Ton van Mourik’s 

bestuurstermijn loopt af in 2015 

 

Mededelingen 

Er zijn afmeldingen voor de vergadering van RV Wennekers en de Baarshoeve, verder geen 

mededelingen. 

 

Nieuwe bestuursleden 

In het voorjaar van 2014 zijn de volgende bestuursleden: Sabine Mes, Hans Duijster, Marja Weverling 

(wel of niet herkiesbaar) en Ineke Vlug (niet herkiesbaar). 

Ingrid van Kralingen (R.V. Aalsmeer) heeft aangegeven in het bestuur te willen. Tot de 

voorjaarsvergadering zal zij het bestuur versterken waarna ze officieel kandidaat gesteld zal worden 

in de voorjaarsvergadering van 2014. 

 

Wedstrijden samenvoegen naar klasse 

Bij verenigingen en ruiters bestaat regelmatig onduidelijkheid over de regelgeving van de KNHS rond 

het opmaken van het klassement waarbij klassen in handicap worden verreden en/of categorieën bij 

de pony’s samengevoegd worden. 

Tijdens de vergadering blijkt ook dat niet alle verenigingen zich houden aan de vastgestelde maxima 

voor het inschrijfgeld, vooral bij de pony’s. 

Afgesproken wordt dat het bestuur een notitie opgesteld waarin deze zaken kort en overzichtelijk op 

een rijtje worden gezet. Deze notitie zal naar de verenigingen worden gestuurd en op de website 

worden gepubliceerd. Er is afgesproken met de vergadering aanwezige leden dat het bestuur de 

betreffende verenigingen persoonlijk hier op aan zal spreken. 

 

 

 



Clinic 

Om nog  in aanmerking te komen voor de jaarlijkse financiële ondersteuning van max  €700,00 vanuit 

de Regio voor de sportontwikkeling dient voor 22 oktober een uitgewerkt financieel in inhoudelijk 

plan bij de penningmeester van het regiobestuur (Jos Slottje) te liggen. De toezegging voor 

ondersteuning is gedaan in 2011 en verloopt 22 oktober 2013. 

Vanuit de Dijckhoeve is er voorgesteld om een longeer-clinic te organiseren.(omdat daar meer 

mensen bij betrokken kunnen worden daar bij een dressuur clinic er hooguit 14 deelnemers kunnen 

mee doen) Zij gaan de mogelijkheden hiervoor onderzoeken. 

 

Begroting 

Bij de aanwezigen zijn vragen over het financieel overzicht van 2013. Omdat dit niet aan de orde is 

worden deze vragen doorgeschoven naar de voorjaarsvergadering van 2014. De vragen betreffen de 

gemaakte kosten voor de kampioenschappen inde zomer. 

Voorgesteld wordt in de begroting de kringkampioenschappen te splitsen in zomer- en 

winterkampioenschappen. De begroting is nog niet goedgekeurd daar dit pas in de 

voorjaarsvergadering van toepassing is. 

 

Terugblik kringkampioenschap Outdoor 2013 

Jozien Winters (Nieuw Vennep) merkt op dat vanwege de natte banen een aantal ruiters niet is 

gestart. De Dijckhoeve geeft aan dat er ook klachten waren over de inrijbaan. 

Barbera (NHRV) geeft aan dat er veel klachten zijn over de inrijbaan. De kwaliteit is niet goed omdat 

het zeil niet goed onder de bovenlaag ligt. Dit wordt voor het komende zomerseizoen hersteld. De 

Agterbergbodems zijn altijd goed. Bij de andere banen is men altijd afhankelijk van het weer. De 

voorzitter legt uit wat er helaas verkeerd is gegaan met het instellen van de klok van de 

beregeningsinstallatie. 

Vanuit de vergadering wordt de suggestie gedaan om, op basis van het voorgaande, een deel van de 

betaalde huur terug te vragen. Het bestuur zal dit in overweging nemen. 

Jozien Winters suggereert op zoek te gaan naar een andere locatie. Het Haarlemmermeerse Bos 

heeft goede bodems. De vergadering stelt dat het nadeel daar is dat er heel veel werk te verzetten is 

om het terrein daar in te richten en vrijwilligers zijn moeilijk te krijgen. Het voordeel van de NHRV is 

dat de Kring niets aan de inrichting van de terreinen hoeft te doen. Door de NHRV is ook veel werk 

verzet op het secretariaat. 

 

Wat verwachten de verenigingen van de Kringen 

Ineke Vlug legt uit waarom dit punt op de agenda staat: de Kring organiseert nu de 

kampioenschappen maar ondervindt daarbij en bij het eventueel organiseren van andere activiteiten 

in de toekomst weinig betrokkenheid van de verenigingen. 

Vanuit de vergadering wordt naar voren gebracht wat men van de Kring verwacht: 

Het opstellen van de wedstrijdkalender; 

Het bereiken dat in Kring Zuid veel wedstrijden georganiseerd kunnen worden; 

Het vertegenwoordigen van de verenigingen in de Regio en het opkomen voor de belangen van de 

verenigingen uit onze Kring; 

Een kritische houding tegenover de regelgeving van bovenaf. 

Het beter communiceren naar de verenigingen wat er in de regio gaande is. 



Verder wordt gepraat over de communicatie tussen verenigingen, Kring en regio. Deze zou beter 

kunnen. Niet alleen vanuit de informatie zender (openheid, meer stukken doorsturen) maar ook 

vanuit de informatieontvanger (zorgen dat mails en website gelezen worden, aanwezigheid Kring- en 

Regiovergaderingen). 

Tenslotte wordt naar voren gebracht dat het organiseren van clinics op dit moment meer gebeurt bij 

de afzonderlijke maneges en verenigingen. Dat hoeft geen taak van de Kring te zijn omdat het 

aanbod toch al groot is. Verder stelt men dat hiermee maar een beperkte groep ruiters uit de Kring 

bereikt wordt. 

 

Regiovergaderingen 

Ineke Vlug deelt mee welke punten het Regio bestuur in de afgelopen 3 bestuursvergaderingen over 

heeft gesproken (voor zover van belang voor Kring en verenigingen): 

 

Juni 

Start maken met Regionale invulling Meerjarenbeleidskader: beginnen bij sportaanbieders. 

Geen extra wedstrijden binnen Kringen invoegen zonder overleg met reeds geplande 

wedstrijdorganisatie. 

Bijscholing concours 3.5, weinig belangstelling tot nu toe 

Werkgroep instructie NH op gericht (Miranda van Duin, Piet Groen, Marleen van Obdam) 15 

oktober dressuur Instructie-avond Monique Peuts dressuur Koggenruiters 

 

Juli 

Alle kringkampioenschappen op 12 en 19 januari. Regiokampioenschappen worden verreden over de 
eerste drie weekenden februari. Indoor Regiokampioenschap paarden dressuur blijft in 
Benningbroek. Springen in Blokker . Dressuur pony’s  in Nieuw Vennep.  
Outdoor: 15-16-17 augustus 2014 Outdoor-regiokampioenschap 

 

September 
Regiokampioenschappen verzoek Meerse Ruiters pony’s op 2 zondagen te plannen ( eventueel 29 

januari +2 februari) Nader overleg volgt. 

Aankondiging richting kringen ALV-s over 0-meting verenigingen in het kader van regionaal MJBK 

sportaanbieders. 

ALV Regio NH :18.11.2013 in Uitgeest 

 

Verder gaan Ineke Vlug en Jos Slotjje (Regiobestuur) in op het Meerjaren Beleidskader van de KNHS 

en de Regionale invulling die daar aan gegeven gaat worden. Op 5 september is hiervoor een 

informatieavond geweest voor Regiobestuur en Kringbesturen waar de KNHS een uitleg heeft 

gegeven. Er wordt informatie hierover uitgedeeld en toegelicht (als bijlage toegevoegd aan deze 

notulen) 

 

Datum voorjaarsvergadering 2014 

Besloten wordt deze in maart te houden, voor de ALV van de Regio. Exacte datum volgt nog.  Locatie: 

’t Kabel 

 

 



Rondvraag 

Jozien Winters: Waarom is er weer een nieuwe vereniging toegelaten, de Baarshoeve? De voorzitter 

legt uit dat de KNHS verplicht is verenigingen die aan de eisen voldoen toe te laten. 

Adovna Hrouda (van Merlen): Is het contract tussen de FNRS en de KNHS opgezegd? Jos Slottje legt 

uit dat er geen sprake is van verbreken maar dat er gekeken wordt of de samenwerking, na een 

bepaalde periode, verlengd wordt ja of nee. Meestal wordt die verlengd, dit leert ervaring uit het 

verleden. 

 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:45. 

  



Bijlage 
 

MeerJarenBeleidsKader KNHS: paardensporter centraal 
Samenvatting presentatie NH KNHS 5-9-2013 

 
 
Drie doelen  
•Kwaliteit van de sport verder verbeteren  

•Distributie van de sport optimaliseren  

•Efficiency van de sportorganisaties verbeteren  
 

KNHS landelijk 
Van 42 naar 24 commissies door instellen van:  
•Fora (dressuur, springen, eventing, recreatiesport) 

•Technische commissies  

•Bondsatletencommissie  
 
Vervallen van:  
•Disciplinecommissies  

•Topsportcommissies  

•Wedstrijdplatform  

•Begeleidingscommissies onderwijs  

•Belangenverenigingen  

•Menplatform  

•Recreatiesportplatform  

•Etc. 
 

De regiovertegenwoordiging in de Fora:  
•Elke discipline een eigen forum inclusief de recreatiesport  
•Sportspecialisten uit de regio en/of nationale verenigingen zijn hierin vertegenwoordigd  
•Het regiobestuur bepaalt de afvaardiging in het forum  
•Valt onder verantwoording van de manager Breedtesport van de KNHS  
 
KNHS-Regio’s:  
•Bestaande KNHS-regio’s blijven gehandhaafd  

•Regio bepaalt of en met hoeveel kringen ze wil werken  

•Ook de recreatieve sporter wordt vertegenwoordigd in de KNHS-Regio door het toevoegen van een 
portefeuille Recreatie aan het Regiobestuur  

•De voorzitter van het regiobestuur wordt digitaal verkozen door alle leden van de regio 

 

Planning 

Stap 1: Statutenwijziging KNHS  tot 1 april 2014 
Stap 2 Implementatie van de fora tot 1 april 2014 
Informatieavonden: nov / dec / jan  
Stap 3 Implementatie technische commissies tot januari 2014 
Stap 4 Inrichting besturen regio’s, mendistricten tot april 2014 
Nieuwe voorzitters bij einde lopende zittingstermijn (3 jaar); Recreatiesporter in bestuur; 
Informatieavonden okt/nov/dec 2013  


